
POLJE
KK SZDL Polje je decembra Iani

organizirala štiri zbore občanov in
delovnih Ijudi, in sicer za terene
Polje, MS — 6 bloki, Studenec —
Slape in Novo Polje.

Vzrokov za delitev KK SZDL Polje
je bilo več: preveliko področje, pre-
majlina zainteresiranost in raznoli-
kost problemov. Že pred letom dni
so sprejeli tudi nova pravila in z njimi
začrtali delovanje KK po terenskih
odborih, kar naj bi zagotavljalo
boljše obveščanje krajanov in uspeš-
nejše sodelovanje. Predsedstvo KK
je imenovalo za vsak terenski odbor
iniciativni odbor, katerega naloga je
bila pripraviti na svojem terenu
predloge možnih kandidatov za člane
(erenskih odborov in za delegale v
KK SZDL Polje, ki sedaj šteje 56 de-
legalov. Prek SZDL nnj bi krajani v
bodoče še uspešnejše uresničevali
skupne interese in utrjevali ekonom-
ski in družbeni standard svojega
kraja. Poleg razprave o dopolnilih k
samoupravnim sporazumom SIS o
temeljih plana družbenih dejavnosti
v Ljubljani za leto 1979—80 in dru-
gih samoupravnih sporazumih,
obravnave poročila o delu KK SZDL
Polje, predlog kandidatov za člane
terenskih odborov in delegatov za
KK SZDL Polje ter volitevle-leh je
izslopala na zborih predvsem pro-
blematika elede komunale in preskr-
be.

Teren Polje: Poleg asfaltiranja ne-
katerih cesl so se razpravljatci usme-
rili predvsem na šport. Šlo je za usta-
novitev ŠD Polje in za dom TVD
Partizan, kjer so bili v zadnjem času
zapaženi pojavi vandalizma. Lani je
bilapopravljena streha innameščene
so bile odtočne cevi, v prihodnjem pa
velja uposobiti dom za rekreacijo.
zabavo in druge aktivnosti krajanov.
zlasti mladine.

Teren MS-6 — bloki: Vodovod na-
peljujejo prepočasi. Novi odbori naj
bi zaživeli tudi v povezavi s hišnimi
sveti. Čiščenje snega po obilnem sne-
ženju ]e bilo oprijemljivo opozorilo!

Teren Slape: Kaj je z asfaltiranjem
ceste, ki pelje skoz vas? Krajani bi
prispevali tudi sredstva, vendar pri
komunalni službi doslej niso naleteli
na razumevanje. Svet KK Polje se
trudi rešiti problem.

Teren Novo Polje: Tudi lu je šlo za
asfaltiranje cest in za preskrbo z
vodo. Krajani nudijo soudeležbo pri
delih. Še vedno čakajo na govorilni-
co, ki jo je PTT obljubila že njega
dni!

Prisotna je bila ležnja po samo-
stojni KS. Novj terenski odbori naj bi
dehili na preohlikovanju KS Polje.

Zadnjič v starem letu so se delegati
in drugi družbenopotitični delatci
zbrali na tovariškem srečanju. Resne
razprave na sejah so tokrat zamenjali
veselje, sproščen pogovor in ples.
Kljub temu pa delegati niso pozabili
na svoje naloge, saj no spregovorili
tudi o načrtih in željah krajanov za
razvoj kraja.

DPM Polje je tudi letos pripravilo
novoletni program za otroke. Dedek
Mraz je obiskal otroke v vrtcih. olro-
ci, ki ne hodijo v vrtec, so si ogledali
igrico Rdeča kapica. Seveda je vse
otrokededek Mraz tudiobdaril.Tudi
osnovnošolski otroci- so si ogledali
igrico. Za otroke v VVZ pa je DPM
Polje namenilo sredstva za nekaj
igrač.

V OO ZSMS Polje je konec kla
zaživel klub OZN. Clani kluba so že
pripravili nekaj predavanj. 9. ja-
nuatja so bili krajani vabljeni na pie-
davanje o Kitajski.

Taborniki odreda Zvezda so imeli
veselo rajanje v šoli v Novem Polju.
Od tam so se tudi oglasili prek radia
Glas Ljubljane, predstavilj življenje
v odredu in namenili nekaj zabavnih
točk širšemu krogu poslušalcev.

INa dopust med služenjem voja-
škega roka je priSel slar tabornik in
vodnik Sreč Jakoš. Člani odreda so
ga prisrčno sprejeli medse. Januarja
pa odhaja v JL A vodnik Miro Šilič, ki
je prav tako veliko prispeval k uspe-
hom TO Zvezda.

KS Polje je s pomočjo stanovanj-
ske skupnosti dobila nove prostore
nad poslajo milice Polje. Proslori so
že iepo urejeni in prispevajo k večji
aklivnosti družbenopolitičnih orga-
nizacij in društev v kraju. EST


